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مشکلات قطعی برق صنایع آذربایجان شرقی در اتاق تبریز بررسی شد

مشکلات قطعی برق صنایع آذربایجانشرقی طی جلسه ای با حضور تعدادی از مسئولین و صاحبان صنایع حساس و پر

مصرف استان در اتاق تبریز بررسی شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق تبریز، مشکلات قطعی برق صنایع آذربایجان شرقی طی جلسه ای با حضور تعدادی از مسئولین و صاحبان صنایع حساس و پر مصرف استان در اتاق تبریز بررسی شد.

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تبریز در این جلسه گفت: تصور اینکه با تعطیلی کارخانه ها و مراکز تولیدی و صنعتی چه مشکلاتی در شهر و استان به وجود خواهد آمد، بسیار دشوار

است. باید برای آینده برق کشور برنامه جدی داشته باشیم.

یونس ژائله ادامه داد: با توجه به این که در سال های قبل نیز با مشکل قطعی برق مواجه بودیم، سوال اصلی این است که چرا برای حل این مشکل اقدامی انجام ندادیم و چه کار باید می کردیم که

نکرده ایم.

وی افزود: اکنون با کمبود ۱۰ هزار مگاواتی برق مواجه هستیم درحالی که اگر ۷۰ واحد پرمصرف استان را تعطیل کنیم چیزی حدود ۲۰۰ مگاوات خواهد شد که سهم بسیار ناچیزی از کمبود را جبران

خواهد کرد لذا ما انتظار داریم برنامه ی مشخصی داده شود تا تکلیف بخش خصوصی و شهرک های صنعتی مشخص شود.

ژائله تاکید کرد: باید تکلیف بخش خصوصی مشخص شود؛ اگر برنامه ای برای تولید برق وجود دارد همه باید ورود پیدا کنیم اما اگر قصد و نیتی وجود دارد که تولید برق، انحصاری باشد در سال های

بعد نیز با کمبود برق مواجه خواهیم شد که این موضوع بی تدبیری محض است.

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تبریز با بیان اینکه سدهای موجود برای تولید برق نبوده بلکه برای بحث تامین آب کشاورزی هستند، افزود: ما در بحث اورهال کردن کارخانجات تولید

برق در کشور به موقع اقدام نمی کنیم و در کنار این موضوع عواملی مانند تحریم، نرسیدن بودجه، و غیره، مشکلاتی را در بحث برق به وجود آورده است.

وی در پایان سخنان خود با اشاره به اینکه استاندار آذربایجان شرقی دلسوزانه پیگیر موضوع برق است، گفت: سال گذشته قرار بود به مقدار ۱۲۰ مگاوات برق در شهرک های صنعتی استان تولید شود

حتی محل احداث نیروگاه نیز مشخص شد اما نمی دانیم به چه دلیل عده ای مخالف اجرای این مصوبه هستند.

تعطیلی برخی صنایع عواقب زیادی به دنبال خواهد داشت

عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تبریز نیز طی سخنانی در این جلسه اظهار کرد: ما تمامی دغدغه ها و مشکلات اصحاب صنایع استان را درک می کنیم و چندین گزینه را

برای جبران مشکل قطعی برق بررسی کرده ایم که یکی از موضوعات مطرح شده این بود که هر شهرک صنعتی یک روز در هفته تعطیل شود اما با این کار هم کمبود برق جبران نشد.

مسعود بنابیان ادامه داد: با توجه به این که قطعی برق منازل و بیمارستان ها، مسائل و مشکلاتی را به وجود می آورد، در شورای عالی امنیت ملی تصویب شد که ۷۰ واحد صنعتی با مصرف بالای سه

مگاوات، در دو هفته آینده تعطیل شود اما این موضوع نیز برای این صنایع مقدور نیست چراکه تعطیلی واحدهایی مانند مرغداری ها، لبنیات ها، سیمان صوفیان و... عواقب زیادی را به دنبال

خواهد داشت.

توازنی بین مصرف و تولید برق وجود ندارد

مدیرکل مدیریت بحران استانداری آذربایجان شرقی نیز در این جلسه گفت:میزان بارش های امسال ۲۸ درصد و روان آب ها و میزان آب سد ها ۴۰ درصد کاهش یافته و هوا نیز ۴/۵ درجه گرم تر

شده است که براساس گزارش اداره ی کل هواشناسی استان، گرمای تبریز در خردادماه امسال در طول ۷۰ سال گذشته بی سابقه بوده است.

محمدباقر هنربر با بیان اینکه نیروگاه آبی از مدار خارج شده و توازنی بین مصرف و تولید وجود ندارد، ادامه داد: آذربایجان قطب صنعتی کشور است و آقای استاندار نیز به شدت معترض وضعیت

فعلی بوده و حتی در این زمینه تماس هایی با وزیر داشته است.

حبیب امین زاده، رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی نیز در این جلسه گفت: دبیرخانه مقابله با قطعی برق باید تمامی مصوبات را پیگیری کند و باید مشخص شود که چرا مجوز

ایجاد نیروگاه داده نشده است.

تصمیم گیری نهایی در خصوص برق برخی صنایع در روز شنبه

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای آذربایجان نیز در این جلسه گفت: ۱۵ هزار مگاوات تفاوت بین مصرف و تولید برق وجود دارد و ما برای جلوگیری از فروپاشی سیستم برق مجبور هستیم تمهیداتی

انجام دهیم.

افشین روشن میلانی ادامه داد: قبول داریم که در بعضی مواقع بی برنامگی هایی در خاموشی ها وجود داشت که این موضوع خارج از دست ما بود و سیستم به صورت اتوماتیک در هر نقطه از کشور

که میزان مصرف بالا بود، برق آن نقطه را قطع می کرد.

وی افزود: به تمامی واحدهای تولیدی و صنایع پیشنهاد می کنیم که اگر توانایی خرید ژنراتور را دارند، حتما این کار را انجام دهند و نسبت به خرید ژنراتور های گازی و گازوئیلی اقدام کنند.

روشن میلانی از تصمیم گیری نهایی در خصوص محدودیت و یا قطعی برق واحدهای تولیدی و صنعتی استان در روز شنبه با ابلاغ به استانداری آذربایجان شرقی خبر داد.

در این جلسه تعدادی از صاحبان صنایع پرمصرف و حساس استان با بیان نقطه نظرات و ارائه ی دغدغه ها و مشکلات خود در خصوص قطعی برق خواستار رسیدگی هرچه زودتر به موضوع قطعی

برق در این واحدهای صنعتی شدند.
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